



捐款表格 (Code: DRTV) Donation Form

是! 我想「助養」野生動物, 為我們的地球出一分力。
Yes! I want to adopt an animal to help save our planet.

捐款者資料 Donor Information

請用英文大楷填寫 Please write in BLOCK LETTERS

姓名 _____ 先生 / 太太 / 小姐 / 女士
Name: _____ Mr / Mrs / Miss / Ms

(退稅收據上的姓名 Name to print on tax-deductible receipt)

香港身份證 / 護照號碼 (避免捐款人資料重複)
HKID No. / Passport No. (avoid donor record duplication): _____

出生日期
Date of Birth: _____

電郵
E-mail: _____

住宅電話
Home Tel.: _____

辦公室電話
Office Tel.: _____

手提電話
Mobile: _____

傳真
Fax: _____

地址 _____ 室 _____ 樓 _____ 座
Address: _____ Room _____ Floor _____ Block

大廈 / 屋苑名稱
Name of building / estate _____

街 / 道及號碼
No. and name of Street / Road _____

地區 香港 九龍 新界
District Hong Kong Kowloon New Territories

會員編號 (如有)
Membership Number (if any): _____

「助養」金額 (港幣) Adoption Amount (HK\$)

我要捐款「助養」 大熊貓 野生老虎
I would like to adopt a panda tiger

每月捐款 Monthly Donation 單一次捐款 One-Off Donation
「助養」金額 (港幣)
Adoption Amount (HK\$): HK\$ _____ HK\$ _____
每月捐款\$50或單一次\$600或以上便可享有助養禮品包
Donors who donate \$50 monthly or \$600 one-off will be entitled to an adoption pack.

為誰「助養」?

Whom for this Adoption?

為自己捐款「助養」野生動物
This adoption is for myself.

為親友捐款「助養」野生動物 (請填寫以下資料)

This adoption is for my friend (please fill in the below information).

親友姓名 _____ 先生 / 太太 / 小姐 / 女士
Friend's / Relative's Name: _____ Mr / Mrs / Miss / Ms
(「助養」證書上的助養者姓名 Name to print on Adoption Certificate)

電話號碼
Phone no.: _____

地址 _____ 室 _____ 樓 _____ 座
Address: _____ Room _____ Floor _____ Block

大廈 / 屋苑名稱
Name of building / estate _____

街 / 道及號碼
No. and name of Street / Road _____

地區 香港 九龍 新界
District Hong Kong Kowloon New Territories

會員編號 (如有)
Membership Number (if any): _____

我希望助養禮品包郵寄予 自己 親友
Whom should we send the adoption pack to? Myself My friend/ relative

填妥申請表後, 請透過以下方式, 將表格交回:

After completion of the order form, please return it to us by one of the following options:

- 傳真至本會 Fax to WWF: 2845 2734
- 電郵 Email: adopt@wwf.org.hk
- 郵寄 Mail: 新界葵涌葵昌路8號萬泰中心15樓世界自然基金會香港分會捐款事務小組收
Supporter Care Team, WWF-Hong Kong, 15/F, Manhattan Centre, 8 Kwai Cheong Road, Kwai Chung, N.T., Hong Kong
- 親自遞交本會中環辦事處職員 Hand it to our staff at Central office.

其他資料 Additional Information

助養禮品包會於本會收到捐款後寄出, 每月捐款約需4-6星期處理, 單次捐款約需15個工作天。
The adoption pack will be posted after the payment is proceeded. It will take around 4-6 weeks for the processing of the monthly donation and 15 days for one-off donation.

信用卡自動轉賬 Donate By Credit Card

請在以下信用卡賬戶扣除捐款

Please debit the following credit card account.

VISA VISA MASTERCARD MASTER AMERICAN EXPRESS AE DINERS CLUB DINERS * 豁免本會手續費
Service charge waived

持卡人姓名
Cardholder's name: _____

信用卡號碼
Credit card no.: _____

有效期至 (最少6個月內有效)

Card expiry date (should be effective for the next 6 months): _____ 月MM _____ 年YY

持卡人簽署
Cardholder's signature: _____

月捐款項約於每月15日在信用卡扣除。

Debit from the credit card will take place on around the 15th day of each month.

銀行戶口自動轉帳授權書 Bank Account Direct Debit Authorisation Form

收款之一方 (受益人) Name of party to be credited (The Beneficiary)

世界自然 (香港) 基金會 World Wide Fund For Nature Hong Kong

銀行編號 Bank No.	分行編號 Branch No.	收款帳戶之號碼 Account No. to be credited
0 0 4	1 1 1	3 8 5 3 1 6 0 0 1

1. 本人 / 我們之銀行戶口姓名 My/Our Full Name(s) With My/our Bank

先生 / 女士 / 小姐

Mr/Ms/Miss _____

2. 本人 / 我們之地址 My/Our Full Address

3. 聯絡電話 Contact Tel. No.

4. 身份證號碼 HKID No.

5. 銀行及分行名稱 Bank And Branch Name

6. 銀行編號
Bank No.

分行編號
Branch No.

本人 / 我們之儲蓄 / 來往戶口號碼
Savings/Current Account No.

7. 本人 / 我們之簽名 My/Our Signature(s)

8. 填表日期 Date Of Completing Form

與銀行戶口簽名相同
Same as the signature of your bank account

本人 / 號 / 公司茲授權世界自然基金會香港分會及上述銀行, 由本人 / 號 / 公司之銀行賬戶內支付賬款直至另行通知為止, 如因該等轉賬而令本人 / 號 / 公司之賬戶出現透支 (或令現時之透支增加), 本人 / 號 / 公司願共同及各別承擔全部責任。但銀行方面, 則可因本人 / 號 / 公司之存款不足而拒予撥付。銀行可收取慣常之收費, 亦可隨時以一星期書面通知取消本授權書。本人 / 號 / 公司同意取消或更改本授權書之任何通知須於取消或更改生效日最少兩個工作天之前交與本人 / 號 / 公司之銀行。本人 / 號 / 公司同意本人 / 號 / 公司之銀行毋須證實該等轉賬通知是否已交付本人 / 號 / 公司。

Until further notice, I/we hereby authorise World Wide Fund For Nature Hong Kong to initiate and the Bank named above to process debits to my/our account from time to time. I/we jointly and severally accept full responsibility for any overdraft (or increase in existing overdraft) on my/our account which may arise as a result of any such transfer(s). Should there be insufficient funds in my/our account to meet any transfer hereby authorised, my/our Bank shall be entitled, in its discretion, not to effect such transfer in which event the Bank may make the usual charge and that it may cancel this authorisation at any time on one week's written notice. I/we agree that any notice of cancellation or variation of this authorisation which I/we may give to my/our Bank shall be given at least two working days prior to the date on which such cancellation or variation is to take effect. I/we agree that our Bank shall not be obliged to ascertain whether or not notice of any such transfer has been given to me/us.

此欄不用填寫 For Official Use Only

由本會填寫 For WWF Use 捐款人編號 Debtor's Reference	以下由銀行填寫 For Bank Use	簽名式樣 Signature Verified
-----------------------------------------------	----------------------	-------------------------

請交回表格正本, 任何塗改請簽名以示確認。

Only originals are accepted, any alteration requires signature.

注意 NOTE: 約每月7號過數 Transactions will normally be processed on or around the 7th day of the month.

Personal Information Collection Statement (PICS)

WWF-Hong Kong undertakes to comply with the requirements of the Personal Data (Privacy) Ordinance to ensure that personal data kept are accurate and secure. Your personal information (including your name, postal and/or email addresses, telephone number, donation records, and date of birth, etc.) may be used by WWF-Hong Kong and the appointed service providers, for the purposes of sending you organizational updates, surveys, fundraising appeals, donation or membership administration, event invitations, other communication and marketing via postal mail, electronic mail, telephone, SMS, online, etc. For the full version of our Privacy Policy, please visit the WWF-Hong Kong website at wwf.org.hk/en/privacy.

You may opt out of receiving communications from us at any time free of charge. Simply call our service hotline at 2526 1011 or send an email to member@wwf.org.hk or write to WWF-Hong Kong at 1 Tramway Path, Central.

If you DO NOT wish to receive any communications from us, or only receive communications via post or email, please tick the appropriate box below.

only by post only by email no communications

收集個人資料聲明

世界自然基金會香港分會（下稱「本會」）承諾遵守及履行《個人資料（私隱）條例》之規定，以確保你的個人資料準確及安全。閣下的個人資料（包括你的姓名、地址及／或電郵地址、電話號碼、捐款紀錄、出生日期及其他）或會被本會及其指定之服務供應商透過郵寄、電子郵件、電話通話、短訊及互聯網通訊等的方法，用作提供最新組織資訊、問卷調查、籌募活動、捐款或會員通訊、會員活動及其他通訊和推廣之用途。若想了解關於本會私隱政策之全文，請瀏覽以下網址：wwf.org.hk/privacy。

閣下可隨時及在毋須繳付任何費用下，選擇不接收本會通訊。閣下只須致電本會之捐款事務小組：2526 1011，或發送電郵至 member@wwf.org.hk，或以書面方式（郵寄地址：中環纜車徑一號 世界自然基金會香港分會）通知本會。

若閣下不希望收到本會之任何通訊，或只希望透過郵寄／電子郵件收到通訊，請在下列方格內加上✓號。

只收信件 只收電子郵件 不接收任何通訊